



WELLINGTON COLLEGE  
INTERNATIONAL  
HANGZHOU

# 学术奖学金项目

## 2023

我们隆重宣布，杭州惠灵顿外籍人员子女学校推出学术奖学金计划，以表彰学术成绩突出且全面发展的优秀学生。

### 申请标准

我们将为整体表现一贯突出的获奖学生给予最高达50%\*的学年学费减免待遇。申请人需：

- 具备领导潜能；
- 行为规范表现佳，对待同学态度友善；
- 具备辅助他人和树立榜样表率的能力。

获奖学生应全面参与学校和惠灵顿大家庭的各项活动，如加入运动队、参加表演艺术等活动。

我们将为2023年8月起就读杭州惠灵顿外籍人员子女学校七年级及以上年级获奖学生提供最高100%\*的学费减免。获奖学生需出具能证明其有能力高分通过IGCSE考试的以往学术成绩和学习认知能力测试（CAT4，一项招生阶段测评）成绩。

### 申请步骤

学术奖学金申请人应准备并提交下述文件：

- 入学申请书
- 个人陈述
- 一份综述申请人学术成就的本人简历

学校相关部门将对申请材料进行初步审核，并邀请初审候选人到校参加面试和评估。

**A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



WELLINGTON COLLEGE  
INTERNATIONAL  
HANGZHOU

# ACADEMIC SCHOLARSHIP PROGRAMME

## 2023

Wellington is proud to introduce the Academic Scholarship Programme to recognise outstanding academic achievement and all-round excellence.

### AWARDS CRITERIA

Awards of up to 50%\* of the annual tuition fees will be offered to applicants who can demonstrate a consistent and proven track record of excellent academic performance. Applicants should also have:

- **leadership potential;**
- **an exemplary behavioural record including; unfailing kindness to their peers;**
- **an ability to act as a mentor and role model.**

Those pupils awarded a scholarship will be expected to fully engage with every aspect of school life and the Wellington community, including participation in sports teams and performing arts activities.

Awards of up to 100%\* of the tuition fees will be available to successful current applicants in Year 7 or above in August 2023. Applicants will be expected to have recorded previous academic results and CAT4 assessment data (administered as a part of the admissions process) that indicate they will achieve strong IGCSE results.

### HOW TO APPLY

Pupils who would like to apply for an Academic Scholarship should prepare and submit the following documents:

- Application form
- Personal statement
- CV summarising the candidate's academic achievements

A preliminary review of the application will be conducted by the relevant department. Selected candidates will be invited to an assessment day, audition or trial.

**A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**